



舒普生物 SUPER BIOTECH

海南<mark>舒普生物</mark>科技有限公司

地址:海南省海口市秀英区港澳开发区翠竹路一号 网址:www.super-bio.com.cn (国内)

传真: +86-898-68631125

HAINAN SUPER BIOTECH CO., LTD.

Add: 1#, Cuizhu Road, HK & Macao Industral Park, Haikou, Hainan, 570314, China

Tel: +86-898-66661239

Fax: +86-898-68631125

Website: www.super-bio.com.cn

Oversea Website: www.super-biotech.com

THE LEADER IN CHINESE ROSEMARY INDUSTRY

中国迷迭香行业领导者



舒普生物

海南舒普生物科技有限公司成 立于2001年,是一家专业从事迷迭 香全产业链运营的高科技企业。公司 致力于为客户提供各类抗氧化解决方 案及迷迭香四大类多规格、多剂型功 能成分产品。





COMPANY BRIEF INTRODUCTION

Hainan Super Biotech Co., Ltd. was found in 2001, which is a High-Tech Enterprise that engages in the operation of whole Rosemary industrial chain, and dedicates to provide a variety of anti-oxidation resolution and four serial Rosemary products which contain with functional components in different concentrations and forms.

Company **COURSE** 企业历程

nal Torch Project authorized by MSTC

2018年3月 获得海南省迷迭香提取物复合天然抗氧化剂高新技术产品证书

In March 2018, Granted The Provincial Certificate Of High-tech Product Rosemary Extract Compound Natural Antioxidant



2015年11月通过ISO9001、ISO14000认证

In November 2015, Gained ISO9001, ISO14000 Certificates

2017年9月 通过ISO22000认证

In September 2017, Gained ISO22000 Certificate

2017年11月 通过高新技术企业认定

In November 2017, Granted the High-Tech **Enterprises Certificate**

2011年10月 获得全国工业产品生产许可证

In October 2011, Obtained National Food Product Manufacture License

2010年5月 获得国家火炬计划项目证书 In May 2010, Gained Certification of Natio

2009年12月 获得海南省科学技术三等奖

In December 2009, Awarded the Third Prize of Provincial Science-Tech



2007年12月 公司迷迭香产品获国家重点新产品证书

In December 2007, Granted the Certificate for Rosemary Major New Product authorized by MSTC.

2006年2月 获得科技部技术创新基金支持 In November 2006, Granted the GMP Certificate for Healthy Food

2006年11月 通过保健食品GMP认证

In February 2006, Obtained the Tech-Inn ovation Funds Support by Ministry of Scie nce-Tech

食品安全管理体系认证证书 対対しませる (CCA (Red) 東京部 201年のようは 白泉株式 201年の大 田本 026年201日の10日 田本 026年201日の10日 Turk (*) (A) (A)

Yart (*) (A) (S)

质量管理体系认证证书

GBT 1900-288553 990-288 - 保護性期後集 競争> - 北京和小山田田田

Lart (*)

鼠尾草酸 CA系列 CARNOSIC ACID (CA) SERIES

介绍

鼠尾草酸:第三代高效天然脂溶性抗氧化剂,强大的猝灭 单重态氧、清除自由基、切断类脂自动氧化的连锁反应的能力,广泛应用于食品、油脂、医药、美容产品等领域。

INTRODUCTION

Carnosic Acid is the third generation of natural antioxidants, and has a strong ability of quenching singlet oxygen, scavenging free radicals and cutting off the automatic oxidation of lipid, being widely used in the field of food, pharmaceuticals, fodder, cosmetics, etc.

型号 ITEM NO	规格 SPECIFICATION	性状 CHARACTERISTIC	说明 APPEARANCE
CAP	5%~99%	粉末、脂溶 Powder, Oil Solubility	黄绿色至淡黄色粉末 Ellow-green To Light Yellow Powder
CAL-B	5%~20%	液体、脂溶 Liquid, Oil Solubility	黄绿色液体 Yellow−green Liquid
CAL-C	5%~20%	液体、脂溶 Liquid, Oil Solubility	浅橘红色液体(脱色脱味) Amber Liquid(decolorized And Deodorized)



型号 ITEM NO	规格 SPECIFICATION	性状 CHARACTERISTIC	说明 APPEARANCE
RAP	2.5%~95%	粉末、水溶 Powder, Water Solubility	浅黄色至棕黄色粉末 Light Yellow To Brownish Yellow Powder

介绍

迷迭香酸:水溶性多酚类抗氧化剂,极强的抗氧化生物活性,成熟的应用于水溶性食品、果汁、生物制药、饲料、化妆品等领域。









INTRODUCTION

Rosmarinic Acid is belonging to water soluble polyphenol, being widely used in the field of food, pharmaceuticals, fodder, cosmetics, etc.

迷迭香酸 RAP系列 ROSMARINIC ACID (RAP) SERIES

作 熊果酸 UAP系列

URSOLIC ACID (UAP) SERIES

介绍

熊果酸: 具有抑菌、消炎、延缓衰老、抗癌、降血压、降血 脂等的作用,广泛的应用于医药、化妆品等领域。



型号ITEM NO	规格SPECIFICATION	性状CHARACTERISTIC	说明 APPEARANCE
UAP	5%~50%	粉末、脂溶 Powder, Lipid Solubility	黄绿色至淡黄色粉末 Yellow-green to light yellow powder



INTRODUCTION

Ursolic Acid has the effects of anti-bacterial, anti-inflammatory, anti-aging, anti-virus, anti-cancer, lowing blood pressure and blood lipid, etc, being widely used in the field pharmaceutical field, cosmetics, etc.

RO迷迭香精油

RO-ROSEMARY ESSENTIAL OIL

介绍

迷迭香精油: 其中有效成分龙脑、乙酸龙脑酯、樟脑、桉叶素等有效成分高于市面上同类产品,广泛应用于化妆品和美容行业。



Rosemary Essential Oil, its active ingredients are consisted of borneol, bronyl acetate, camphor, 8-cineole, etc, far higher than the similar products on the market.

型号 ITEM NO	规格SPECIFICATION	性状CHARACTERISTIC	说明 APPEARANCE
RO	100%	液体 Liquid	无色至淡黄色挥发性液体,具有迷迭香精油特有的清新香草气味 Colorless To Light Yellow Volatile Liquid, Unique And Fresh Rosemary Herb Smell

